
PROTOKÓŁ NR LXII/22

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO

w dniu 08 sierpnia 2022 r.

Przewodniczący G. Gardocki otworzył LXII sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 09:00 dnia 08.

sierpnia 2022 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich

zgromadzonych na sali obrad. 

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14. radnych, co

wobec  ustawowego  składu  rady,  wynoszącego  17  osób,  stanowi  quorum,  pozwalające  na  obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni:

1. Ewelina Ajdyn

2. Jadwiga Jolanta Budzińska.

3. Leszek Czyżewski.

4. Grzegorz Gardocki.

5. Sławomir Jan Ginel.

6. Maria Gwiazdowska.

7. Marek Kostrzewski.

8. Tomasz Krukowski.

9. Wojciech Dariusz Maleszewski.

10. Janusz Marian Marcinkiewicz.

11. Krzysztof Kazimierz Piekarski.

12. Bolesław Ruszczyk.

13. Alicja Rutkowska.

14. Waldemar Tadeusz Wieczorek.

oraz zaproszeni goście:

1. Waldemar Remfeld Starostwo Powiatowe w Grajewie

2. Jolanta Jaśkowiak Starostwo Powiatowe w Grajewie

3. Małgorzata Zdanewicz Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie

4. Marta Romanowska Szpital Ogólny im. dr Witolda Ginela w Grajewie

5. Mjr Robert Sokołowski Wojskowe Centrum Rekrutacji w Łomży

6. Monika Locman Spółka dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi Żebry

7. Elżbieta Locman Spółka dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi Żebry

8. Bogdan Chorosz Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Grajewie

9. Mł. inspektor Łukasz Głowacki Komenda Powiatowa Policji w Grajewie

10. Mł. brygadier Andrzej Beczko Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie

11. Marzena Krukowska Starostwo Powiatowe w Grajewie

12. Monika Stefańska Starostwo Powiatowe w Grajewie

13. Bożenna Zakrzewska Powiatowy Urząd Pracy w Grajewie

Po otwarciu obrad,  przewodniczący G. Gardocki przystąpił  do realizacji  porządku obrad – odczytał

porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
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2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Powiatu Grajewskiego.

4. Informacja  Przewodniczącego  Zarządu  z  wykonania  uchwał  Rady  Powiatu  i  pracy  Zarządu  Powiatu  

w okresie od ostatniej sesji.

5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz

zasad  zaliczania  do  wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w  formie  zaocznej  i  w  kształceniu  na

odległość, 

b) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie; 

c) w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku w roku 2022, 

d) w  sprawie  powierzenia  Miastu  Łomża  prowadzenia  zadania  publicznego  z  zakresu  pomocy

psychologiczno-pedagogicznej, 

e) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Grajewskiego, 

f) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2022, 

g) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2026. 

6. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne.

7. Zamknięcie sesji.   

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, iż na mocy przepisów ustawy o samorządzie powiatowym

obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą

prawną  przetwarzania  danych  osobowych  w  postaci  wizerunku  jest  art.  15  ust.1a  ustawy  o  samorządzie

powiatowym.  Nagrania  obrad  Rady  Powiatu  udostępnianie  są  w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie

internetowej powiatu oraz w Biurze Rady Powiatu Grajewskiego. Klauzula informacyjna zamieszczona jest na

tablicy przy wejściu do sali konferencyjnej.

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z  LVI  Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO.

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie  protokołu z LXI sesji  Rady Powiatu Grajewskiego.

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący  G.  Gardocki  zarządził  głosowanie,  w  jego  wyniku  Rada  Powiatu  Grajewskiego

jednogłośnie, 14 głosami „za”, przyjęła protokół z LXI sesji.

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU I PRACY ZARZĄDU
POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI.

Przewodniczący  G.  Gardocki,  na  prośbę  starosty  W.  Remfelda,  udzielił  głosu  majorowi  

R. Sokołowskiemu, reprezentującemu Wojskowe Centrum Rekrutacji w Łomży.

Mjr R. Sokołowski krótko przedstawił ofertę związaną z dobrowolną zasadniczą służbą wojskową oraz

zwięźle omówił ustawę z dnia 11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny w kontekście zwiększenie liczebności sił

zbrojnych RP, które do 2035 r. mają zostać podwojone i osiągnąć liczbę 300 tysięcy żołnierzy. 

Pytań do pana mjr R. Sokołowskiego nie było.

Starosta W. Remfeld poinformował zebranych, iż trwają starania o utworzenie jednostki wojskowej na

terenie Powiatu Grajewskiego. Poruszył także kwestię budowy strzelnicy w Niećkowie. 

Następnie starosta przedstawił sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu

Powiatu w okresie od 30 czerwca 2022 r. do 08 sierpnia 2022 r. 
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Ponieważ pytań do starosty nie było,  przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji kolejnego

punktu porządku obrad.

PODJĘCIE UCHWAŁ.

Następnym  punktem  porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  niektórych  nauczycieli  oraz  zasad  zaliczania  do  wymiaru  godzin

poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość.

Przewodniczący G. Gardocki poprosił  o przedstawienie opinii  Komisji  Budżetu, Polityki Społecznej  

i Gospodarczej przewodniczącego B. Ruszczyka.

Przewodniczący B. Ruszczyk poinformował,  iż komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty

uchwał skierowane na dzisiejszą sesję.

Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący  G.  Gardocki zarządził  głosowanie  –  Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz zasad zaliczania do

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość? 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała  Nr  LXII/284/22  w  sprawie  określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin

zajęć niektórych nauczycieli  oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie

zaocznej  

i w kształceniu na odległość stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno-

finansowej Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie.

Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie oceny

sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
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ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała Nr LXII/285/22 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego im.

dr Witolda Ginela w Grajewie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji  celowej na

roboty budowlane przy zabytku w roku 2022.

 Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący  G.  Gardocki zarządził  głosowanie  –  Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie

udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku w roku 2022?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała Nr LXII/286/22 w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane przy zabytku 

w roku 2022 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Miastu  Łomża

prowadzenia zadania publicznego z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej.

 Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący  G.  Gardocki zarządził  głosowanie  –  Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie

powierzenia Miastu Łomża prowadzenia zadania publicznego z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian
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Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała Nr LXII/287/22 w sprawie powierzenia Miastu Łomża prowadzenia zadania publicznego 

z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym  punktem  porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność Starosty Grajewskiego.

Przewodniczący  G.  Gardocki zwrócił  się  z  prośbą  do  radnej  E.  Ajdyn  o  krótkie  przybliżenie

zagadnienia. 

Radna E. Ajdyn, w zastępstwie przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformowała, iż

w dniu 02.08.2022 r. na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, została rozpatrzona skarga  wniesiona

przez  Zarząd  Spółki  dla  zagospodarowania  Wspólnoty  Gruntowej  Wsi  Żebry,  na  działalność  Starosty

Grajewskiego. Komisja uznała skargę za bezzasadną.

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o przedstawienie krótkiego uzasadnienia stanowiska Komisji.

Radna E. Ajdyn poinformowała,  iż skarga dotyczyła udostępnienia nagrania z jednego z posiedzeń

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Odczytała zebranym uzasadnienie – „Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na

posiedzeniu w dniu 02 sierpnia 2022 r. rozpatrzyła skargę wniesioną przez Zarząd Spółki dla zagospodarowania

Wspólnoty Gruntowej Wsi Żebry, na działalność Starosty Grajewskiego. W piśmie z dnia 14 lipca 2022 r.  Panie

M.L. i E.L. zwróciły się do Starosty Grajewskiego z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej w zakresie

nagrania dźwiękowego w postaci pliku z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyło się w dniu

7 czerwca  2022 r.  Starosta  Grajewski  pismem  o znaku  WO.1431.41.2022  z dnia  15 lipca  2022 r.  odmówił

udostępnienia powyższego nagrania, wskazując, że nagrania z posiedzeń komisji nie są informacją publiczną.

Panie M.L. i E.L. miały nieograniczony dostęp do informacji publicznej z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków

i Petycji,  ponieważ otrzymały kserokopię protokołu posiedzenia tej komisji  z dnia 7 czerwca 2022 r.  W piśmie

z dnia  15  lipca  2022 r.  Starosta  Grajewski  poinformował,  iż  nagrania  z posiedzeń  komisji  są  wyłącznie

materiałami  roboczymi,  sporządzanymi  i wykorzystywanymi  pomocniczo  w celu  sporządzenia  protokołów,

podobnie  jak  rękopisy  i notatki,  nie podlegają  zatem udostępnianiu  publicznemu.  Ponadto,  po  zatwierdzeniu

protokołu przez komisję i podpisaniu przez przewodniczącego komisji, notatki i nagrania nie podlegają dalszemu

przechowywaniu i są niszczone. Jak stwierdził Naczelny Sąd Administracyjny w wyroku z dnia 15 czerwca 2016 r.

-  z art. 19 ustawy

z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) wypływa jednoznaczny

wniosek, że co do zasady dostęp do informacji publicznej z posiedzeń kolegialnych organów władzy publicznej

następuje  przez  dostęp  do  protokołów  lub  stenogramów.  Natomiast  materiały  audiowizualne  lub

teleinformatyczne są źródłem informacji publicznej z tych posiedzeń jedynie w wypadku, gdy protokół nie został

sporządzony  i o ile  materiały  te  w pełni  rejestrują  obrady.  Poza tym wypadkiem materiały  te  mają  charakter

pomocniczy i wewnętrzny, a zatem nie stanowią informacji publicznej (wyrok NSA z dnia 15 czerwca 2016 r. sygn.

akt  I OSK  3162/14).  Skoro  przepisy  prawa  nie nakładają  obowiązku  nagrywania  przebiegu  posiedzeń,  to

nie nakładają  również  obowiązku  udostępniania  nagrań.  Realizacja  celu,  jakim  jest  dostęp  do  informacji

publicznej następuje przez dostęp do protokołu lub stenogramu.” W świetle powyższych wyjaśnień Komisja Skarg

Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną.

Przewodniczący  G.  Gardocki udzielił  głosu  obecnej  na  sali  obrad  skarżącej,  pani  M.  Locman,

przewodniczącej Spółki dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi Żebry.
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Pani M. Locman zwróciła się o udostępnienie listy obecności radnych obecnych na posiedzeniu Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 02.08.2022 r. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił skarżącą o przejście do rzeczy i odniesienie się do skargi na

działalność starosty, jeżeli chodzi o udostępnienie dokumentów – powinna w tym celu złożyć wniosek na piśmie 

w sekretariacie Starostwa.

Pani M. Locman stwierdziła, że na liście obecności gości znajduje się podpis pani M. Stefańskiej, która

nie brała udziału w posiedzeniu Komisji w dniu 02.08.2022 r. Poprosiła o wyjaśnienia w tej sprawie.

Przewodniczący G. Gardocki ponownie poprosił panią M. Locman o niedezorganizowanie sesji Rady

Powiatu i przejście do rzeczy.

Pani M. Locman stwierdziła, że to jest jedna i ta sama sprawa, to już jest trzecia skarga. Dodała, że

protokół został źle napisany, jest przedstawiona racja tylko jednej strony, broniącej się, a jeżeli chodzi o stronę

skarżącą, brakuje pewnych kwestii. 

Pani M. Locman zwróciła się do radnych z apelem o uczciwe głosowanie. Poinformowała, że zamierza

zgłosić się do prokuratury, bo chodzi o możliwość popełnienia przestępstwa w postaci poświadczenia nieprawdy. 

Przewodniczący  G.  Gardocki ostatni  raz  zwrócił  się  do  pani  M.  Locman  o  przejście  do  rzeczy  i

konkretne odniesienie się do złożonej skargi. 

Pani M. Locman stwierdziła, że zostało złożone odwołanie od uchwały Rady Powiatu, nagranie z sesji

stanowić będzie dowód w sprawie przed Sądem Okręgowym w Łomży.

Przewodniczący G. Gardocki zgodził się, że należy korzystać ze wszelkich możliwości prawnych, jakie

oferuje  państwo polskie  – zwrócił  się  z pytaniem do pani  M. Locman,  czy chciałaby zabrać głos konkretnie

odnośnie przedmiotowej skargi?

Pani M. Locman – „Tak. Poproszę o uczciwe głosowanie. I osoby, które mają właśnie, osoby pracujące

w urzędzie, w Starostwie Powiatowym, proszę, żeby głosowały uczciwie, bo to jest jednak stronnicze, skoro ktoś

pracuje z waszych rodzin tutaj w Starostwie. Dziękuję bardzo”.

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie tego punktu porządku

obrad. 

Radni nie zgłosili pytań.

Następnie przewodniczący G.  Gardocki zarządził  głosowanie  – Kto jest  za przyjęciem uchwały  w

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Grajewskiego?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała  Nr  LXII/288/22  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Starosty  Grajewskiego

stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

Kolejnym  punktem  porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu

Grajewskiego na rok 2022.

6



Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2022?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała Nr LXII/289/22 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2022 stanowi

Załącznik do niniejszego protokołu.

Następnym punktem porządku  obrad  było  podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  wieloletniej  prognozy

finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2026.

Przewodniczący  G.  Gardocki stwierdził,  że  projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na

posiedzeniu komisji, zwrócił się do radnych, czy mają pytania odnośnie projektu ww. uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian 

zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2026?

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria

Gwiazdowska,  Marek  Kostrzewski,  Tomasz  Krukowski,  Wojciech  Dariusz  Maleszewski,  Janusz  Marian

Marcinkiewicz,  Krzysztof  Kazimierz  Piekarski,  Bolesław  Ruszczyk,  Alicja  Rutkowska,  Waldemar  Tadeusz

Wieczorek.

NIEOBECNI (3)
Tomasz Cebeliński, Barbara Ciszewska, Andrzej Łajewski.

Uchwała Nr LXII/290/22 w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego

na lata 2022-2026 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu.

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE.

Starosta  W.  Remfeld  zaprosił  wszystkich  obecnych  na  sali  obrad  oraz  śledzących  obrady  na

monitorach, na Piknik Rodzinny, organizowany wspólnie z Urzędem Marszałkowskim, który odbędzie się w dniu

27.08.2022 r. na terenie Zespołu Szkół Nr 2 im. 9 Pułku Strzelców Konnych w Grajewie.
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Starosta poinformował, że został zakupiony nowy sprzęt audiowizualny na salę konferencyjną Starostwa

Powiatowego w Grajewie, co Państwo radni mieli okazję dziś zaobserwować – obecnie jest lepszy obraz oraz

dźwięk.

W  nawiązaniu  do  wystąpienia  mjr  R.  Sokołowskiego,  starosta  wspomniał,  że  trwają  negocjacje  

z  Ministerstwem  Obrony  Narodowej  w  kwestii  zlokalizowania  na  terenie  Powiatu  Grajewskiego  jednostki

wojskowej.

Na zakończenie starosta przedstawił aktualny stan realizacji inwestycji prowadzonych przez powiat.

Pani M. Locman poprosiła o głos i zwróciła się z pytaniem do przewodniczącego G. Gardockiego, gdzie

ma złożyć wnioski o odwołania: starosty, wicestarosty i przewodniczącego Rady Powiatu Grajewskiego?

Przewodniczący G. Gardocki poinformował, że wszelkie wnioski i zapytania pani M. Locman powinna

składać w Sekretariacie Starostwa.

Na tym  porządek sesji został wyczerpany i  przewodniczący G. Gardocki zamknął obrady LXII sesji

Rady Powiatu Grajewskiego VI kadencji.

                                                                                                    

     

     Protokołowała                                                                            Przewodniczący 
Rady Powiatu Grajewskiego

            .......................................                                                               ...............................................

          Joanna B. Ramotowska                                                            

Grzegorz Gardocki
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Czas trwania posiedzenia: godz. 0900- 0944
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